
Návrhy Ing Hony Řezníčka na zlepšení stavu zeleně ve Šlapanicích 

Problémů je bohužel víc než dost, zhrnul bych to do pár bodů. 

- neexistuje po výsadbová a rozvojová péče o výsadby (špatná smlouva s realizační firmou, podle 

mého odhadu, samozřekmně jsem ji neviděl) 

- velice dobře znám firmu která měla na starosti revitalizaci městské zeleně, naprosto postrádá 

odborníky 

- živé ploty z Carpinus betulus, parčík u Vašeho domu s nedořesenou parkovací plochou + park s 

rudoarmějcem 

- samozřejmně revitalizace městského parku, jak kácení, které bylo v takovém rozsahu zbytečné, 

některé zpevněné plochy a trnem v oku je mi stezka korunami stromů 

- ostrůvky při vjezdu do Šlapanic u sídliště, je to první co člověk vidí, a přivítáho mulčovací kůra s 

pýrem.. 

- plošné výsadby Caryopteris x clandonesis, sídliště a nyní u památníku bitvy 3 císařů (úprava tohoto 

místa je naprosto neadekvátní a bez jakého koliv záměru) 

- nová parková plocha u točny trolejbusu( zbytečné množství zpevněných ploch, špatná volba taxonu 

u trvalkových záhonů, kytky nesmí být zahrnuty mulčovací kůrou 

- odstranění kotvení u stromů, které jsou na stanovišti déle než dva roky (hrozí poškození daného 

jedince) 

- velký problém je poškození nových výsadeb křovinořezy, odsouzení jedince buď k rychle nebo 

pomalé smrti podle poškození, ztrácí perspetkivu do budoucna 

- viděl jsem novou výsadbu směrem na Bedřichovice nad hájkem, nekontroloval jsem ji ale rychle jsem 

ji přeletěl a taky by se tam určitě našli problémy 

-atd. 

Honza Řezníček 

 


